
  保良局張潘美意幼稚園 

大家好！本年度最後一個生日會終於即來了!相信小朋友都十分期待與校

長、老師和所有好朋友們一同慶祝這個開心的日子，並為 7 月及 8 月生日的

小朋友獻上最真摯的祝福呢! 

是次生日會的主題為「世界真細小」，張潘美意幼稚園就像一個小社區，社

區裏居住了不同種類的人，故此，學校準備了豐富的節目，包括各式各樣的遊

戲、表演和各地的生日歌影片等，讓小朋友參與其中，期望除了能令他們了解不

同國家的文化特色外，更學習與不同種族的人融洽相處，接納與自己不同的人，

友善待人!故此，現邀請小朋友於當天穿著不同國家的服飾來參與我們的派對。 

為豐富活動內容，現誠邀不同國籍之家長擔任表演嘉賓，盡展各國具特色之

才藝，如中西樂器表演、舞蹈、唱歌及美食等，請有興趣之家長於 6月 30日或

之前致電 21090033與林美玲老師或黃頌蘭老師聯絡，相信幼兒們十分期待你們

精彩的演出。 

以下是有關 7至 8月份生日會的特別注意事項

主題：世界真細小 

日期：2025 年 7 月 11 日（星期五） 

時間：上午班：9:00-12:00am / 下午班：1:30-4:30pm 

服飾：歡迎穿著不同國家的服飾或便服 

其他：攜帶粉紅色活動袋(內放水樽及食物盒)、

學生證和體溫卡(無需穿著校服及攜帶書包)



 

 

  

 

 Hello everyone! We are finally at the last birthday party of the year! 

Everyone must be looking forward to celebrating this with their friends and 

teachers; especially our birthday boys and girls for July and August~! 

 The theme this time around is, “It’s a Small World After All”. Our school 

is like a small community where students come from different places. 

Therefore, for this birthday party under this theme, we have prepared a rich 

program including various games, performances and even birthday songs 

from around the world! We hope that our students will not only learn about 

the cultural differences of different countries, but that they will also learn to 

get along harmoniously with people of different races and accept those who 

are different from themselves, and to treat others kindly! We would love to 

see everyone wear clothing from different countries to join this very last 

party! 

 To enrich the activities, we sincerely invite parents from different 

nationalities to be our guest performers, showcasing unique talents from 

various countries such as traditional instruments, dances, singing and food. 

Parents who are *interested* (yes, YOU    !), please contact our school office 

for Ms. Shiu or Ms. Zaira at 2109 0033 before 30th June. The children would be 

thrilled to see you at our birthday party!  

Following are points to be noted regarding the Celebration 
 

Theme: It’s a Small World After All 
 

Date: 11th July 2025 (Friday) 

Attire: Clothes from different countries or casual wear 

Please bring the party bag (pink tote bag) 

Including handkerchief, water bottle and snack boxes 

*There is no need to wear the school uniform or  

bring the school backpack on that day 

School hours will remain as usual 
 

PO LEUNG KUK CHEUNG POON MEI YEE KINDERGARTEN 


